
MØTEBOK 

For årsmøte i Brattefjell-Vindeggen villrein- og utmarksutvalg den 14. april 2016 på Lien Fjellgard 

Leiaren Tor Lien ønsket velkommen og foretok navnopprop og godkjenning av utsendingar 

Desse møtte: 

Hjartdal 

Jon Ingar Tråer 

Torstein Evensen 

Espen Høydahl 

Lena Anderson Teigen 

Jon Folsland 

Vidar Wårstulen 

Odd Skårnes 

Jan Hovdejord 

Olav Langåsdalen 

Halvor Romme 

Jon Bekkhus 

Johannes Hovda 

Kåre Karlberg 

Olav T Mosebø 

 

 

Vinje 

Bjørn Skinnarland  

Torbjørn Berge 

 

Seljord: 

Ola Sverre Bakkemoen 

Ole Gunnar Aase 

Espen Dyrud 

Knut Skeie Rue 

Torkjell Flatland 

Einar Sollid Tveit 

Kåre Nørsteteig 

Augon Eika 

 

Tinn 

Hans Busnes 

Håvard Vågen  

Svein Harald Lunden 

 

 

 

 

 



Frå styret 

Tor Lien, Svein Moen, Nils Bondal, Espen Dyrud, Torgeir Longvik 

 

Innbedne gjester: Peter Køller  

 

Godkjenning av innkalling 

Innkallinga vart einsteming godkjent 

 

Valg av møteleiar 

Tor Lien vart einsteming godkjent til møteleiar 

 

Valg av referent og to til å skrive under møteboka 

Helle Solberg vart valgt til referent. Til å skrive under møteboka vart valgt: 

Jan Hodejord og Espen Høydhal 

 

Årsmelding for 2015 

Leiaren gjekk gjennom årsmeldinga.  

Årsmeldinga vart godkjent samrøystes. 

 

Regnskap 2015 

Revidert regnskap vart lagt fram av leiaren. Det syner eit overskudd på: 

2015: 25 253,9 (overskudd) 

2014: 23 164 (underskudd) 

Egenkapital er pr. 31.12.2015:   319 246,27 kr 

Regnskapet vart samrøystes godkjent.  

 

 

 

7.Fellingskvote 2016 

Framlegg frå Hjartdal 200 med fordeling 30-35-35 

Framlegg frå Seljord 275 med fordeling 20-40-40 

Framlegg frå Tinn 240 

Framlegg frå Vinje 200 

 

Styret sitt framlegg 240 

Med denne fordeilinga: 

Hjartdal: 200 fordeling 30-35-35 

Seljord: 275 fordeling 20-40-40 

Vinje: 200  

Tinn 240 

 

 

Styret sitt forslag til kvote: 240 fordeling 30-35-35 

 Antall % 

Frie dyr 72 30 

Simle/ungdyr 84 35 

Kalv 84 35 

 



Vedtak: 

Kvote for 2016 totalt 240 dyr. 

Årsmøte godkjenner styret sitt vedtak med kriterier om ikkje utvida jakttid i 2016. 

Vedtak: 240 

 

 

Jakttid 

Vedtak: 

Jakttida blir frå og med 20. august til og dem 30 september. 

 

 

 

8.Organisasjonsavgift 

Styret gjer framlegg om at vedtak gjort i 2014 med kr. 100,- pr fellingsløyve held fram. 

Medlemsavgifter overlatas til dei einskildte lokallaga å fastsetje og kreve inn til bruk for seg. 

Vedtak: samrøystes vedteke 

 

 

9.Fellingsavgift 

Må øke avgift:  

Kalv fra 155,- til 163,- 

Vaksent dyr fra 255,- til  279,- 

 

 

10.Val: 

Valg av leiar for eit år 

Espen Høydahl var samrøystes valg til ny formann 

Hjartdal Nils Bondal med vara Torstein Evensen 

Vinje: Torgeir Longvik med vara Torbjørn Berge 

Valg av revisor for eit år 

 

 

11.Ulike tiltak og prosjekt krever dokumentasjon og tilbakemeldingar frå jeger og grunneigar, dette 

har vore mangelfullt dei seinare åra. 

Styret ønsker innrapportering av felt dyr under jakta for å ha oversikt og dokumentasjon, at korta 

leveras tilbake innen fastsatt tidsfrist og at andre tiltak følges opp.  

 

Dette er ein prosess som kan takast opp i lokallaga fram til neste årsmøte. Ta stilling til neste årsmøte 

om innføring av retningslinjer og konsekvensar ved mangelfull oppfølging, som f.eks. kan være ikkje 

kort neste år.  

Forslag: Stift på eit lite skriv med korta ved hvert fellingsløyve. Prøver ein frivillig ordning i år med 

oppfordring om innrapportering av felling i form av sms. Dette vil lette arbeidet ved jaktslutt og 

samtidig gi god dokumentasjon og oversikt over jakta. 

 

 

 

 

 



12.Inkomne saker frå lokallga 

Søknad om utvidelse av jakttida fra BV2:  

Vedtak: Henviser til ordinær jakttid. Utvidet jakt må søkes om kvart år under forutsetning om at 

felling er for eksempel under 30%. 

Avstemining: 15 stemte for 27 stemte imot forslaget.  

Vedtak: ingen søknad om utvidet jakt i 2016. 

 

13. Informasjon om beitegransking 

Espen Høydal informerte om prosessen så langt: 

Fylkesmannen har tildelt midler 75 000 til beitegransking. 

NINA,  seniorforsker Tømmervik og forsker Olav Strand er kontaktet. Evt. Kontakte Eigil Reimers ved 

universitetet. 

Kartlegging startet uke 25-26 på Hardangervidda. 

2-3 personer fra utvalget må stille på kurs i forkant av feltarbeidet.  

Bør samle inn slaktevekter og videre arbeid med data.  

Kan være aktuelt med studentoppgave i beiteområder og ifm. beitegranskinga.  

Kan kreve vekt på kalv, viktig med dato. Kjeveinnsamling gir mest presis mtp.kondisjon.  

 

Eksempelvis Våmur-Roan har strenge restriksjoner.  

-vektkontrollører 

-levere kjeve 

-kalvegeviret skal vises 

 

 

14. Eventuelt: 

Kommentar: savner noko meir arbeid med utmark og skog for grunneigerane når navnet er 

Brattefjell-Vindeggen villrein- og utmarksutvalg. Noe diskusjon rundt skogerstatning osv. ingen 

vedtak. 

 

 

Møte slutt  kl. 20.45 

 

 

 

 

 

 Jan Hovdejord                                                                                       Espen Høydahl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


